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I 2009 registrerte bekkeutvalget gyting lengre opp i rødbekken.

        Det har vært kjent fra tidligere at det er ørret i denne bekken, men det kom som en
overaskelse på flere grunneiere at større sjøørreter hadde blitt registrert såpass langt opp i
løpet. Etter å ha kontaktet fylket ved fiskeriforvalter Leif R. Karlsen, viste det seg at denne
bekken ikke var registrert som gytebekk for sjøørret. Noen små forbedringer av oppgangen ved
riksveien ble gjort denne høsten, og sjøørret har blitt registrert enda lengre opp i løpet enn
tidligere. Vi har nylig mottatt en rapport fra fiskeriforvalteren, som nå har hatt en befaring i dette
bekkeløpet. Denne bekken er nå registrert som gytebekk for sjøørret og føyer seg til rekken av
flotte gytebekker i Halden komune. Vedlagt ligger rapport fra fiskeriforvalteren.   
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